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内容概要

《体验汉语拼音卡片》主要内容：“Experiencing Chinese Pinyin Cards”is a practical，lively
，andinteresting way for beginners of Chinese to learn Pinyin phonetics.A full set of cards includes 6 basic finals
，2 1 initials，2 zero initialconsonants．and 1 tone card（a total of 3 0 cards）．In order to facilitatetheir usage
in the classroom，we provide 2 complete sets of cards，for atotal of 60 cards．A free MP3 is also included
．Except for the tone card，each card is divided into a positive andnegative side．The positive side has Pinyin
，while the negative side has a nursery rhyme，ancient Chinese poem，tongue twister，or riddle·The pOsitive
side is used for teaching and practicing Pinyin，and single svllables，while the negative side is used to control the
flow of speech and train students in the instinctive feel for the Chinese language.
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章节摘录

插图：
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编辑推荐

《体验汉语拼音卡片》由高等教育出版社出版。
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精彩短评

1、图片质量很好，卡片比较大，用起来方便。
2、卡片比其他的拼音卡都大，适合给小朋友演示。卡背面配的图画，词，和儿歌很好，可以帮助小
朋友更直观地认识所学拼音。但有些儿歌和所配拼音关系不大。另外没有复韵母的卡片，展示起来比
较困难。配的CD只是把卡里的东西念一遍，很无聊，小朋友不喜欢。总之，比我在市场上见过的其
他卡片都好，但是有上述缺点，而且价格太贵了，我是为了教学才买。
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